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Vergadering: 28 januari 2019, 20.00 uur in Herboren Toren 
Aanwezig: Helga Wagemaker,Aad Kramer,Cees Rutsen, Willy Schipper, Jacco Stuijvenberg 
Afwezig: Hans Verheggen (ziek) 
Gasten: Eric Dekker, Jack Kruijer (JESS), Peter Vlam (VVD), Joke Kruit (JESS en wethouder 
sport/cultuur en participatie Schagen) en Guido Schipper (gebiedscoördinator) 
 
Om 20.00 uur opent Helga de vergadering. Omdat er een aantal gasten zijn  doen we eerst een 
voorstel rondje. 
 
Mededeling: 
Helga is vlak voor Kerst bij Hans Verheggen geweest. Hij is ernstig ziek en wordt niet meer beter. 
Cees zal een presentje kopen en deze namens de dorpsraad langsbrengen. 
 
1. Notulen vorige vergadering 15-10-2018 en notulen jaarvergadering 26-11-2018 
Vergadering 15-10-2018:  
Cees is langs de mensen gegaan van het Meester Bollplein. Er wordt door de omwonende geen 
gebruik gemaakt van de zandbak. Ideeën om het grasveldje op te knappen zijn o.a.: BBQ plaats voor 
dorpsbewoners of een outdoor fitness/gym veldje. Cees oppert dat het ook een mooie kavel voor 
een woning zou kunnen zijn. 
Verder geen opmerkingen en notulen worden goedgekeurd. 
Jaarvergadering 26-11-2018: 
-Naar aanleiding van de flyer/enquête die voor de jaarvergadering zijn rond verspreid zijn er slechts 
twee ingevuld retour gekomen. Beide personen geven aan dat zij graag een koopwoning willen in 
Burgerbrug voor starters. Hierop wordt het idee geopperd of de kavel van de gemeente aan de 
Gouden Hoeck (nog niet verkocht) te splitsen in kleinere kavels en hierop starters woningen te 
bouwen. Joke Kruit meldt dat hiervoor mogelijkheden zijn om het als CPO project te verkopen. 
(collectief particulier opdrachtschap). Elli zal degene die enquête hebben ingevuld benaderen of zij 
iets zien in zo’n project. 
-Het initiatief om collectief zonnepanelen aan te schaffen heeft nog niet in de Brugpraat gestaan. Dit 
komt de volgende keer aan bod. 
 
2. Financieel jaarverslag 2018 
In de begroting is de € 2,- per inwoner van de gemeente verwerkt. Verder geen opmerkingen. Het 
verslag wordt goedgekeurd. 
 
3. Jaarverslag 2018 
Geen opmerkingen. 
 
4. Nieuwe leden + nieuwe voorzitter 
Eric Dekker is benaderd om bij de dorpsraad zitting te nemen. Hij is vanavond aanwezig om eens te 
kijken hoe de vergaderingen gaan zonder enige verplichting. Er worden nog een paar namen 
genoemd, maar er heeft zich niemand aangemeld na de oproep in de jaarvergadering en de 
Brugpraat. 
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Jack geeft aan dat bij plaatsing van een oproep, je hierin kunt melden waaruit de werkzaamheden 
bestaan, hoe vaak er wordt vergaderd en hoeveel tijd het van je vraagt als je dorpsraad lid 
bent/wordt. Dit geeft duidelijkheid voor de toekomstige leden. 
 
5. Nieuwe redactie Brugpraat + beheerder website/Twitter/Nextdoor 
Er hebben zich twee mensen aangemeld voor de redactie van de Brugpraat. Zij zullen de volgende 
keer mee draaien bij de redactie. Misschien weten zij zelf nog mensen en wellicht wil één van hen 
plaats nemen in de Dorpsraad? Helga zal dit vragen. 
Voor het beheer website/Twitter/Nextdoor zijn geen vrijwilligers. We denken hier allemaal nog eens 
over na hoe en door wie dit moet worden opgepakt. 
 
6. NL Doet 15 en 16 maart 2019 
Namens de Dorpsraad is er nog geen project aangemeld bij NL doet. Helga had aangegeven dit niet 
meer te organiseren (omdat zij het de voorgaande drie jaar had georganiseer), maar het is (nog) niet 
door iemand anders opgepakt. Geopperd wordt om de zandbak op het  veldje bij het  Meester 
Bollplein te verwijderen en hier een outdoor fitness/gym veldje van te maken. Dit zou een leuk 
project voor NL doet zijn. Cees wil hiervoor wel een plan opstellen en een plan van aanpak. Op de 
dagen zelf is hij niet aanwezig i.v.m. vakantie.  
Elli zal het project aanmelden bij NL Doet en daarvoor een bijdrage aanvragen.  
Joke Kruit geeft aan dat de organisatie Sportservice Schagen onlangs (15-9-2018) een beweegtuin 
heeft geopend in Schagen. Wellicht kunnen zij iets voor ons hierin betekenen. 
 
7. Voorstellen Guido Schipper 
Guido is sinds drie weken gebiedscoördinator bij de gemeente Schagen. Hij heeft oa Burgerbrug in 
zijn portefeuille.  Zijn werk bestaat uit “verzoeken vanuit het gebied die niet standaard binnen de 
gemeentelijke dienst onder te brengen”. Dit kan gelden voor initiatieven in het dorp en verbinden 
van inwoners met de juiste collega’s op de juiste afdeling.  
Er is de laatste jaren veel participatie van bewoners in de gemeente en de gebiedscoördinator zorgt 
ervoor dat vragen en initiatieven bij de juiste vakmensen komt. Contacten die goed zijn tussen dorp 
en gemeente houdt die vooral in stand, voor vragen waar we niet weten aan wie we ze moeten 
stellen binnen de gemeente kan dit nu  via de gebiedscoördinator. 
Veel meld en herstel meldingen worden niet behandeld. Ook niet als ze via de app Fixie gaan.  
Er komt dan een melding terug dat de melding is afgehandeld, maar het blijkt dat er niets is gebeurd. 
Dit wordt uitgezocht.  
Helga en Elli zullen een lijstje maken voor Guido met meldingen die al heel erg lang op de 
actiepunten lijst staan en waar tot op heden nog niets mee is gebeurd.  
 
8. Besteding € 2,- per inwoner 
Dit bedrag is vrij te besteden en mag ook worden opgespaard voor grotere doeleinden. In deze 
vergadering is geopperd om dit geld te besteden aan het veldje op het Meester Bollplein.   
 
9. Glasvezel 
De aanleg van glasvezel gaat door in de gemeente Schagen. Kabeltex gaat dit aanleggen. Iedereen die 
zich in het verleden heeft aangemeld bij E-fiber moet zich op nieuw aanmelden bij Kabeltex. Dit kan 
via de website van Kabeltex. Het buitengebied betaald eenmalig € 2700,- voor aansluiting/aanleg of  
€ 20,- per maand bovenop het maandelijkse abonnementsgeld. 
Helga zal dit op de website plaatsen en op Nextdoor. 
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10. Verkeersperikelen 
Deze zij allemaal aangemeld bij de gemeente.  Deze komen op het lijstje van Guido en zullen ook 
worden meegenomen in het overleg met B&W op 26 februari 2019. Ook zal het zeer gladde rode 
asfalt op de brug worden opgenomen. 
 
11. Campagne VBLT/overleg dorpsraden gemeente Schagen  
Willy en Elli zijn op 11-12-2018 naar bijeenkomst geweest van de Campagne Veiligheid en 
Bewustwording Landbouw en Transport (VBLT) in Bollenoord ’t Zand. Deze groep bestaat uit diverse 
organisatie die gezamenlijk werken aan deze campagne. Zij zien ook graag dat de dorpsraden hierin 
vertegenwoordigd zijn, maar om van iedere dorpsraad in de gemeente Schagen iemand af te 
vaardigen wordt wel heel erg veel. Besloten is dat Dorpsraad Burgerbrug de vergaderingen blijft 
bijwonen en alle andere dorpsraden zal informeren.  De volgende bijeenkomst is dinsdag 5 februari 
2019 om 16.00 uur Bollenoord ’t Zand. Willy en Cees gaan hiernaar toe. 
Om de andere dorpsraden te informeren heeft Willy een uitnodiging gemaakt om contact te leggen 
met alle dorpsraden en kennis te maken met elkaar. Dit zal binnenkort worden georganiseerd. 
 
12. Jaarmarkt 
Doorgezet naar volgende vergadering 
 
13. Bespreekpunten overleg College B&W 26-2-2019 
Aad, Cees, Willy en Elli gaan heen. De volgende punten moeten worden besproken: 
-Veldje tegenover ingang Gymzaal aan het Meester Bollplein met zandbak aanpassen naar fit/cross 
veldje 
- Woningbouw, vrije kavel die in verkoop stat van de gemeente mogelijk een CPO project van maken  
voor onze eigen jeugd die starters woning willen kopen.  
- Verkeersperikelen in het dorp 
- Geen eenheid binnen dorpen in gemeente Schagen wat betreft Verkeer. 
- Klachten over gemeente waarmee wordt bedoeld traagheid van oplossen van problemen die er zijn 
door ons aangedragen.(ambtelijk apparaat) 
We zullen een kleine PowerPoint maken.  
 
14. Stand van zaken/wvttk/rondvraag 
*Aad stelt voor om naast/achter het voetbalveld een fruitpluk tuin aan te leggen. Dit wordt 
meegenomen in overleg  met B&W. 
*Aad vraag aan Joke of wij in ons dorp ook bloembakken kunnen krijgen zoals in Petten. Joke zegt dat 
deze van het dorp zelf zijn en dat Fluwel de bollen verzorgt. Helga zal Hierover contact opnemen met 
Jaqueline van de Veek (Fluwel) 
*Eric meldt dat de Burgerweg vanaf de dijk verzakt. Dit is verantwoordelijkheid van 
Hoogheemraadschap. Het komt evengoed op het lijstje voor Guido. Hij kan zorgen dat er contacten 
worden gelegd. 
*Jack vertelt n.a.v. een beeldvormende vergadering dat er in de gemeente ook een “Huiskamer” 
project loopt. Dit is ons bekend en Cees meld dat Oldskoel hiermee bezig is om dit op te zetten. Komt 
ook op de lijst van B&W. 
*Peter vraagt of de kanonnen die bij Croon en Bergh zijn weggehaald niet in Burgerbrug kunnen 
worden neergezet. Deze zijn al gegeven aan Slot Schagen en zullen daar worden tentoongesteld. 
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*Cees heeft een stuk in de krant gelezen over de infrastructuur (vanuit “de Kop werkt”):  Hierin 
wordt weer gesproken over een vaste oeververbinding in Burgervlotbrug terwijl de Provincie het niet 
op de agenda wilt zetten. Niemand heeft hier een passend antwoord op. 
*Willy geeft aan dat afgelopen weekend het publicatiebord last heeft gehad van baldadige jeugd. De 
letters waren veranderd en weggegooid. Het verzoek is als iemand iets ziet, graag melden. 
*Joke vond het een nuttige en aangename avond. Zij hoopt dat de dorpsraad iets doet met alle 
ideeën die zijn geopperd. 
*Guido sluit zich bij Joke aan en is blij verrast over de opkomst van de leden. Zeer positief. 
*Helga is benaderd door NH nieuws met als item de vlotbrug. Zij zal zich kort laten interviewen en 
stukken uit het rapport citeren en kort uitleg geven over de voor en nadelen van de vaste 
oeververbinding. 
*Helga heeft Wim Kramer op bezoek gehad met het verzoek of de dorpsraad iets kan betekenen voor 
hem richting Hoogheemraadschap. Het pad langs de windmolens is niet volgens vergunning 
neergelegd en  nu moet het worden verwijderd of verlegd naar de juiste plek. De dorpsraad beslist 
om geen brief te schrijven, maar Helga zal wel telefonisch contact met HHNK opnemen. 
*Op 5 mei worden er in het land bevrijdingsmaaltijden georganiseerd. Het lijkt Helga een leuk idee 
dit ook in Burgerbrug te doen en daarbij de oudere inwoners te vragen hun herinneringen aan de 
oorlog te vertellen. De aanwezigen lijkt het leuker om dit volgend jaar te doen al het 75 jaar geleden 
is dat NL werd bevrijd.  
 
Helga bedankt ieder voor zijn aanwezigheid en sluit om 22.15 uur de vergadering. De volgende 
vergadering is maandag 11 maart 2019 zelfde tijd, zelfde plaats. 
 
To do list: 
Wie    Wat 
Cees    -presentje kopen en bezoek aan Hans Verheggen 
Elli    -benaderen jongelui die enquête hebben ingevuld voor project CPO 
Aad    -benaderen persoon voor Dorpsraad Zwanenplein 
Elli    -benaderen twee personen voor dorpsraad/ Brugpraat 
Helga    -vragen of nieuwe redactieleden bereid zijn in dorpsraad te gaan 
Cees    -PvA voor “NL doet”  opknappen veldje/aanleg fitness/gym eventueel 
     met Sportservice Schagen 
Helga/Elli   -opstellen lijst voor Guido waaronder diverse verkeersperikelen 
Willy -organiseren bijeenkomst leden diverse dorpsraden in gemeente  
   Schagen 
Willy/Cees -bezoeken vergadering VBLT 5-2-2019 
Willy/Elli/ -bezoeken bijeenkomst College B&W 26-2-2019 , maken presentatie 
Helga -Kabeltex plaatsing op website en Nextdoor 
Helga -Fluwel vragen naar mogelijkheid vullen van plantenbakken 
Helga -telefonisch contact met HHRS 
Allen -nadenken over beheer website/nextdoor/twitter 
 
 
 


